
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-02-11, § 2 

 

 Tid: 11 februari 2009 kl 16.35 – 17.25 

   

 Plats: Sessionssal A och B, Tekniska Nämndhuset 

   

 Justerat: 24 februari 2009 

  

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m)  

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m) §§ 1-10  

Per Johansson (fp)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Birgitta Björk, Ted Ell, Lars 

Jolerus, Karin Hebel, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 



  

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelser för beredning 

Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Om hämtning av hushållsavfall i Stockholms stad, från Mats Lindqvist 

och Hampus Rubaszkin båda (mp). Dnr T2009-700-00448 

2. Om intensivare parkeringsövervakning på stombusslinjenätet i city samt 

där dagstädning är införd, från Jan Valeskog (s) och Mats Lindqvist (mp). Dnr 

T2009-350-00447 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade att överlämna skrivelserna till 

trafikkontoret för beredning. 

 

 

Information om sophämtningskonflikten 

Tjänstemannen från trafikkontoret Marita Söderqvist informerade om nuläget, orsaker, 

händelseförlopp och vidtagna åtgärder med anledning av den sophämtningskonflikt 

som pågått. Frågor ställdes och besvarades. 

 

Information om grunder för utvärdering av anbud vid upphandling av insamling av 

hushållsavfall 

Tjänstemannen från trafikkontoret Marita Söderqvist redo informerade om de skall-

krav avseende arbetsmiljö som ställdes i förfrågningsunderlaget samt om de grunder 

som kontoret använder vid utvärdering av inkomna anbud i samband med upphandlig 

av hushållsavfall. Frågor ställdes och besvarades. Även en skriftlig information 

delades till nämnden. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 
 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


